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1. Rehtori Riitta Cederberg avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 
2. Seuraavan kokouksen ajankohta 16.1.2019 klo 8. Silloin esillä päihdeasiat sekä 5-6-luokkien 

kiusaamiskyselyt. Paikalla myös poliisin Ankkuritiimi ja nuorisotyön ohjaajat. Helmikuun OHR:ssä 1-
2 luokkien kiusaamiskyselyt  

3. Koulun ajankohtaiset asiat:  
Oppilaiden epäasialliseen käyttäytymiseen puuttuminen.  
Käyty läpi järjestyssäännöt ja sitoumus, kasvatuskeskustelulomake sekä keskusteluvaiheet oppilaan 
pulmatilanteessa. Sovitaan, että otamme Karttulassa käyttöön Kuopion kaupungin laatiman 
lomakkeen kasvatuskeskusteluihin. 

4. Kävimme läpi kiusaamiskyselyjen tulokset. 5lk:n ja 6lk:n yhteenvedot puuttuivat, joten ne käydään 
läpi seuraavassa tapaamisessa. 

5. Kiva-tiimin kuulumiset: Kiva tiimillä ollut useampia tapauksia käsiteltävänä. Todettiin, että 9lk:lla 
kiusaamistapaukset olleet lievempiä, mutta 7-ja 8lk:lla isompia selvittelyjä. 
-Pohditaan, miten huoltajille tiedotetaan oppilaan osallistumisesta Kiva-tiimiin. Puhelimessa 
tärkeää, että vanhemmille tulee kaikki seikat esille kiusaamiseen liittyen. Kiva-tiimin ohjeissa 
sanotaan, että tilanteet hoidetaan ja kotiin ollaan yhteydessä samana päivänä ensisijaisesti 
puhelimella. Jos vanhempaa ei saada kiinni puhelimella, ollaan yhteydessä Wilman kautta. 

-Akuutti ilmoitus aina luokanohjaajalle, sitten ohjautuu Kiva tiimiin tarvittaessa. 
-Seurantakäynnin jälkeen ilmoitus huoltajille. 

               -Todettiin, että Kiva tullut alakoulun puolelle vasta syksystä alkaen. 
               -Ala-ja yläkoulutiimit toimineet kaikilla luokka-asteilla tilanteiden mukaan 

6. Rehtori päätti kokouksen.  

 


